Federal State Autonomous Educational Institution of Higher Education 
National Research University 
Lobachevsky State University of Nizhny Novgorod
Institute of Economics and Entrepreneurship 
INDIVIDUAL TASK ON ON-CAMPUS TRAINING 
(The practical training aimed at obtaining primary professional skills and qualifications) 

Student ___________________________________________________________
	(Name, Last Name)
Faculty/Institute:  the Institute of Economics and Entrepreneurship
Group: 35171 – BEC, 3rd year
Form of education Full-time 
Field of study / specialty direction 38.03.01 "Economics" Bachelor Program "World Economy"   

Tasks on the practice (set of issues for analysis):
Tasks aimed at forming competences: 
· be able to use the basics of philosophical knowledge to form one’s worldview (GCC-1)
· be able to analyze the main stages and patterns of society’s historical development to build one’s citizenship (GCC-2)
· be able to use the basics of economic knowledge in various areas of one’s work (GCC-3)
· be able to communicate in the oral and written form in Russian and in a foreign language ​​for solving tasks of interpersonal and intercultural interaction (GCC-4)
· be able to work in a team and perceive with tolerance social, ethnic, confessional and cultural differences (GCC-5)
· be capable of self-development and self-education (GCC-7)
· be able to use physical education and health promotion methods and tools to ensure productive social and professional activities (GCC-8)
· be able to organize the work of a small group formed for the implementation of a specific economic project (PC-9)
Tasks:
1. Present results of research in the form of a report 
2. Prepare a short report with presentation on issues of conducted research 
3. Describe types of innovative ideas and your own business idea and Intellectual property within the chosen sphere
4. Characterize aspects of marketing and branding when developing innovative ideas. Describe these aspects in the framework of your project
5. Single out ways of economic efficiency assessment. Apply these tools to your innovative project
6. Describe Fundraising and Investments from the theoretical viewpoint. Assess these aspects within your project
7. Characterize IT for your innovative business
8. All the information base of the aspects presents in a form of an analytical report 

Date ______________

Practice adviser from 
UNN                                           __________________                 ___________________
	               Signature                                                     Name, Last Name


Student                                       __________________                   ___________________
	                                                                                 Signature                                                       Name, Last Name



Working Schedule (plan) for Conducting the Practice
(for practice at the University)

Student       _______________________________________________________
     					                 (full name)
Semester 5
Group 35171 BEC
Faculty / institute / branch Institute of Economics and Entrepreneurship
Form of education Full-time 
Field of study / specialty direction 38.03.01 "Economics", Program "World Economy"   

Place of the Practice in UNN________________________________________________
(chair, department)
Supervisor_______________________________________________
(name, position)
Type of the Practice: On-campus Practice: The practical training aimed at obtaining primary professional skills, including primary skills of research work

Time of the Practice: from 	to 	.

	Date
	Content of the practice 


	
	

	
	

	
	

	
	

	
	




	Supervisor:
	

	Science degree, academic title                                                
	                                                        _________________________________
                                                      Last name, Name, Signature 


 «           »                                       20      г.



Федеральное государственное автономное образовательное учреждение высшего образования «Национальный исследовательский Нижегородский государственный университет им. Н.И. Лобачевского»
ИНДИВИДУАЛЬНОЕ ЗАДАНИЕ НА УЧЕБНУЮ ПРАКТИКУ
Обучающийся ___________________________________________________________
(фамилия, имя, отчество полностью)
Курс 3
Группа 35171 ВЕС
Факультет/институт/филиал ИЭП
Форма обучения   Очная
Направление/специальность «Экономика», профиль «Мировая экономика»
Содержание задания на практику (перечень подлежащих рассмотрению вопросов):
Задания, направленные на формирование компетенций: 
ОК-1 - способность использовать основы философских знаний для формирования мировоззренческой позиции
ОК-2 - способность анализировать основные этапы и закономерности исторического развития общества для формирования гражданской позиции
ОК-3 - способность использовать основы экономических знаний в различных сферах деятельности
ОК-4 - способность к коммуникации в устной и письменной формах на русском и иностранном языках для решения задач межличностного и межкультурного взаимодействия
ОК-5 - способность работать в коллективе, толерантно воспринимая социальные, этнические, конфессиональные и культурные различия
ОК-7 - способность к самоорганизации и самообразованию
ОК-8 - способность использовать методы и средства физической культуры для обеспечения полноценной социальной и профессиональной деятельности
ПК-8 - способность использовать для решения аналитических и исследовательских задач современные технические средства и информационные технологии

ОК – 1, ОК – 2, ОК – 5, ОК – 7 
Задания:
1. Представьте результаты исследования в форме отчета
2. Подготовьте короткий отчет с презентацией по вопросам проведенного исследования 
ОК – 3, ОК – 7, ПК – 8 
Задания:
1. Опишите виды инновационных идей, Вашу бизнес-идею и вопросы, связанные с интеллектуальной собственностью в выбранной области. 
2. Охарактеризуйте аспекты маркетинга и брендинга при разработке инновационных идей. Опишите эти составляющие в рамках Вашего проекта. 
3. Выделите способы оценки экономической эффективности проекта. Примените данный инструментарий в Вашем инновационном проекте. 
4. Опишите инвестиционную составляющую проектов в теоретическом аспекте. Оцените данный аспект в Вашем проекте.
5. Представьте характеристику вопросов, связанных с информационными технологиями в рамках описываемого инновационного бизнеса. 
ОК – 4 
Задание: подготовить презентацию проекта в формате PPT и защитить результаты проведенной работы перед комиссией
Всю информационную базу выделенных аспектов оформить в форме аналитического отчета. 
Дата выдачи задания ______________

Руководитель практики от
ННГУ                                         __________________                 ___________________
	               подпись                                                     И.О.Фамилия
Ознакомлен:
Обучающийся                        __________________                 ___________________
	                                                                                 подпись                                                            И.О. Фамилия
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